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 رییس قوه قضاییه از مســوولان سازمان اموال 
تملیکی خواست ازدیروزتا ۲ هفته دیگر، با بررسی 
نحوه ســاماندهی فعالیت این سازمان و تعیین 
تکلیف کالاهای موجود در انبارهایش، برای تامین 
بودجه، رفع نقایص قانونی و اصلاحات ساختارها و 

روش ها پیشنهادات خود را ارائه دهند.  
به گزارش ایرنا از مرکز رســانه قوه قضاییه، حجت الاسلام 
والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای صبح جمعه در بازدیدی 
سه ساعته از انبار مرکزی جمع آوری و فروش اموال تملیکی در 
تهران در جریان عملکرد و مسائل و مشکلات این مجموعه قرار 
گرفت و از مسوولان سازمان اموال تملیکی خواست ظرف دو 
هفته در جهت صیانت از حقوق عامه، به وضعیت انبارهای اموال 

تملیکی سامان دهند.
در پی طرح انتقادات نسبت به نحوه نگهداری کالاهای توقیفی 
در انبارهای سازمان اموال تملیکی در سال های اخیر، دستگاه 
قضا در دوره تحول و تعالی رسیدگی به این موضوع را در دستور 
کار خود قرار داد و دادستان کل کشور و رییس سازمان بازرسی 
در جریان سفر اخیر حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای 
به خوزستان ضمن بازدید از انبارهای گمرک و سازمان اموال 
تملیکی استان گزارشی از دپوی نامناسب کالاها در این انبارها 

ارائه کردند.
آسیب دیدن و فساد کالاهای اساسی و اقلام غذایی به دلیل 
عدم رعایت قواعد انبارداری و دپوی نامناســب این کالاها و 
هزینه هایی که باید برای امحای کالاهای تاریخ مصرف گذشته 
و فاسد شده پرداخت شود، از مهم ترین مسائلی بود که در این 

گزارش ها مورد اشاره قرار گرفت.

همچنین در برخی گزارش هایی که درباره وضعیت انبارهای 
گمرک و ســازمان اموال تملیکی ارائه شــده، به تخلفاتی در 
انبارداری اشاره شده که مفقود شدن کالاها و قطعات اجناس 
در هنگام انتقال از گمرک به انبار، مغایرت صورتجلسه موجود 
در گمرک با هویت و کیفیت اجناس موجود در انبارها از جمله 

آنها بوده است.
رییس دســتگاه قضا صبح امروز به منظور پیگیری موضوع 
و بررسی میدانی عملکرد سازمان اموال تملیکی و وضعیت و 
مشکلات انبارهای این سازمان به غرب تهران رفت و در جریان 
بازدید از انبار مرکزی اســتان تهران از نزدیک در جریان روند 
ثبت و نگهداری این کالاها، نحوه تشخیص کالاهای قاچاق و 
متروکه و همچنین نحوه نگهداری و ترخیص و انتقال کالاها 

پس از تعیین تکلیف شان قرار گرفت.
رییس دستگاه قضا در این بازدید از چندین انبار سرپوشیده، 
انبار های کانتینر فضای باز و انبار نگهداری خودروهای لوکس 

توقیفی که زیر باران قرار گرفته بود بازدید کرد.
محسنی اژه ای سپس در نشستی با مسوولان سازمان جمع 
آوری و فروش اموال تملیکی و مســوولان سازمان تعزیرات، 
وضعیت انبارهای اموال تملیکــی را ناگوار و غیرقابل تحمل 
توصیف و ضرب الاجلی دو هفته ای برای تعیین تکلیف این 

انبارها تعیین کرد.  
رییــس قوه قضاییه با بیان این که »همه ما در قبال حفظ و 
نگهداری اموال مردم مسوولیت داریم« خاطرنشان کرد: وضعیت 
انبارهای اموال تملیکی برای مردم غیرقابل تحمل است و باید 

فوراً به این وضعیت سر و سامان داده شود و قوه قضائیه هم برای 
کمک به حل این مشکل آمادگی دارد.

محسنی اژه ای با اشــاره به مشکلات قانون کنونی گفت: 
اکنون در قانون برخی اجناس که وارداتی هستند و حکم شرعی 
می خواهند، بعد از صدور حکم هم اگر کســی این اجناس را 
بخرد باید تضمین داده شود که باید حتما صادرات انجام دهد 
این تضمین هم گاهی حتی تا ۱۰ برابر ارزش کالاست؛ با این 
وضعیت  و شــروط کسی نمی آید آن را بخرد و باید برای این 

مسئله  تدبیر شود.
وی با اشاره به گلایه های مسوولان و کارکنان سازمان اموال 
تملیکی برای نبود اعتبار و انبار مناسب برای نگهداری کالاها، 
افزود: حل این مســئله  نیازمند یک کار فوق العاده است و با 

اقدامات معمولی شدنی نیست.
 بلاتکلیفی دو هزار پرونده 

در سازمان تعزیرات حکومتی
محسنی اژه ای با اشاره به اظهارات مسوولان سازمان اموال 
تملیکی برای بلاتکلیفی دو هزار پرونده در سازمان تعزیرات 
حکومتی و لزوم صدور احکام قضایی برای تعیین تکلیف برخی 
کالاها، به مسوولان تعزیرات و حوزه ریاست قوه قضائیه دستور 

داد این موضوع را با فوریت پیگیری کنند.  
رییس  قوه قضاییه با تأکید بر این که ممکن است در این زمینه 
قانونگذاری نیاز باشد که باید موضوع را از طریق دولت و مجلس 
پیگیری کرد تا قوانین جامع تر شــود اما در عین حال متذکر 
شد که با همین قوانین فعلی هم می شود بهتر از روند موجود 

عمل کرد.  
وی نحوه نگهداری کالاها در انبارهای سازمان اموال تملیکی 

را غیر استاندارد خواند و با بیان این که وضعیت سازمان اموال 
تملیکی بعد از ۳۰ سال فعالیت از سال ۷۰ تاکنون رضایتبخش 
نیست، نسبت به اجرایی نشدن راه اندازی کامل سامانه های لازم 
برای ثبت و نگهداری کالاهای قاچاق و توقیفی ابراز گلایه کرد.

محسنی اژه ای با اشاره به اختلاف سازمان اموال تملیکی و 
سازمان تعزیرات درباره عدم تطابق کالاهای توقیفی دپو شده در 
انبارها که ناشی از عدم ثبت کالا و کلاسه آن در سامانه سازمان 
تعزیرات توسط ضابط و کاشف عنوان شد، گفت که این مسئله 
در خوزستان هم مطرح شده بود که باید در نشست مسوولان دو 

سازمان حل و فصل شود.
در این نشســت، یکی از مسوولان سازمان اموال تملیکی با 
ارائه گزارشی از روند فعالیت های این مجموعه و پرونده های 
آن اظهار داشت: از مجموع پرونده های فاقد حکم ۵۷۱ فقره 
مربوط به دادسرا و دادگستری می شود و ۲ هزار و ۱۰۱ پرونده 
نیز مربوط به تعزیرات می شود و هزار و ۱۶۹ پرونده هم مشمول 
ماده ۲۱ قانون مبارزه با قاچاق می شود که تصریح دارد کالاهای 
دارای ارزش مالی زیر یک میلیون تومان که شــعبه رسیدگی 
کننده ندارند و صاحب کالا نیز در مدت مشخصی پیگیری نمی 
کند، بر اساس نظر وزارت بهداشت فروخته یا امحا می شود که 

۹۰ درصد این کالاها امحا می شوند.
سعید عمرانی معاون قضایی دادستان کل کشور نیز در این 
نشست با بیان این که سازمان اموال تملیکی به لحاظ ساختاری 

و مدیریتی ایراد دارد.
وی افزود: این انبار شیک ترین انبار سازمان اموال تملیکی در 
کشــور است اما تصویری که ما امروز در این مجموعه دیدیم 

نگران کننده بود و امانت داری در آن رعایت نمی شود.

ضرب الاجل قاضی القضات برای ساماندهی انبارهای اموال تملیکی

محسن رضایی:

نفت خود را قاچاقی به فروش می رسانیم
معاون اقتصادی رئیس جمهوری گفت: بیش از سه سال است 
که بدون دلیل قانونی ما را محاصره اقتصادی کرده اند، حتی نفت 
خود را به صورت قاچاق به فروش می رسانیم و درآمد دلاری خود 

را باید مخفیانه وارد کشور کنیم تا قیمت دلار حفظ شود.
به گزارش تجارت نیوز، محســن رضایی، معاون اقتصادی رئیس جمهوری 
پنجشنبه در میان اجتماع مردم ایذه در مراسم چهلمین روز شهادت علی لندی 
نوجوان فداکار ایذه ای و قهرمان ملی اظهار کرد: امروز زاگرس نشینان اعم از 
بختیاری ها، بهمئی ها، کردها و بقیه باید یک تصمیم تاریخی بگیرند و محاصره 
اقتصادی آمریکا علیه کشور را بشکنند.وی ادامه داد: بیش از سه سال است که 
بدون دلیل قانونی ما را محاصره اقتصادی کرده اند، حتی نفت خود را به صورت 
قاچاق به فروش می رسانیم و درآمد دلاری خود را باید مخفیانه وارد کشور کنیم 
تا قیمت دلار حفظ شود.رضایی تصریح کرد: ابتدا گفتند ایران میخواهد بمب 
اتم بسازد؛ دولت ما در مذاکرات برجام نشست و هرچه آنها می خواستند داد در 
نهایت تفاهم نامه امضا شد اما دولت بعد آمریکا آن را زیر پا گذاشت و ما را در 
محاصره اقتصادی قرار داد.وی افزود: امروز زاگرس نشینان و بختیاری ها باید 
علیه آمریکا به دلیل محاصره اقتصادی ایران قیام کنند؛ من مردم این منطقه 
را می شناسم، زنان بختیاری کمتر از سردار بی بی مریم و جوانان ما نیز کمتر از 

علیمردان خان نیستند.
اقدام نیروی دریایی سپاه نشان داد دوران بزن در رو گذشته است

دبیر شــورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا با اشاره به ماجرای دزدی 
نفتکش ایرانی توسط آمریکا گفت: آمریکا قصد داشت نفتکش ما را بدزدد که 

بچه های ما در سپاه با هوشمندی جلوی این اتفاق را گرفتند و با عملیات به 
موقع توانستند این اقدام را ناکام بگذارند.وی افزود: چندین ساعت ناوهای مدرن 
آمریکا و قایق های ما مانور دادند و حتی ناوهای آنها استانداردهای نظامی را زیر 
پا گذاشتند تا قایق های سپاهی و بسیجی را کنار بزنند اما برادران ما ثابت کردند 

دوران بزن در رو تمام شده است.
مقاومت مقابل آمریکا باید فعال و پویا باشد

معاون اقتصادی رئیس جمهوری با بیان اینکه مقاومت ما در مقابل آمریکا 
باید پویا و فعال باشد، گفت: مبارزه ما در حرکت، فعالیت و ایستادن ما روی پای 
خودمان است. وی با بیان اینکه ما نباید دست روی دست بگذاریم و مقاومت 
منفعلانه داشته باشیم، افزود: مبارزه ما با آمریکا در حرکت و فعالیت ما است، در 
این است که صنعت و کشاورزی خود را فعال کنیم و فقر و بیکاری را از کشور 

بیرون کنیم و روی پای خود بایستیم.رضایی با گلایه از برخی مشکلات درون 
کشور تصریح کرد: تحریم های داخلی از تحریم های خارجی خطرناک تر است؛ 
ما در تلاشیم که ریسمان تحریم های داخلی که به پای جوانان و کارآفرین های 
ما بسته شده  را باز کنیم ولی جوانان باید با حرکت خود زمینه اقدامات مهم را 

فراهم کنند.
لزوم ایجاد انقلاب اقتصادی در ایران

معاون اقتصادی رئیس جمهوری با بیان اینکه ایران قابل محاصره نیست، از 
لزوم قیام و انقلاب اقتصادی سخن گفت و تاکید کرد: از همین ایذه باید شروع 
شود، لوله های نفت و گاز از زیر این شهر عبور می کنند باید یک پتروشیمی در 
این منطقه احداث شود تا حداقل پنج هزار نفر مشغول به کار و صنایع پایین 
دســت پتروشیمی نیز فعال شوند.وی با بیان اینکه صنایع پایین دست فولاد 
نیز می تواند در منطقه فعال شود، ادامه داد: به استاندار خوزستان گفتم برنامه 
اقتصادی ایذه را آماده کند تا ببینیم چطور جوانان این منطقه در حوزه صنعت 

و بخش های دیگر فعال می شوند و از بسیاری مناطق پیشی خواهند گرفت.
تصمیم حساس شهید نوجوان ایذه ای او را تاریخ ساز کرد

دبیر شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا با بیان اینکه ما امروز آمدیم 
تا یکی از تصمیم گیری های بختیاری ها و زاگرس نشینان را در اینجا ببینیم، بیان 
کرد: کاری که علی لنــدی انجام داد رویداد عجیبی بود چراکه گرفتاری مادر 
و خواهر شــهید در آتش را دید و با یک تصمیم حســاس به دل آتش زد و 
تاریخ ساز شد.وی ادامه داد: شهید علی لندی دست به کار بزرگی زد به همین 
دلیل محبوب شد و در تمام کشور و دنیا نام او جاودانه ماند ضمن اینکه با تصمیم 

شجاعانه اش بار دیگر نام ایذه را بلندآوازه کرد.رضایی با بیان اینکه تصمیمات 
بزرگ و تاثیرگذاری در سرزمین بختیاری در تاریخ ایران گرفته شده است، گفت: 
بیش از ۱۱۰ سال پیش سردار اسعد با جمع کردن خوانین بختیاری در ایذه به آنها 
گفت باید کاری انجام دهیم که در تاریخ ایران ماندگار شویم و مجلس شورای 
ملی که توسط محمدعلی شاه قاجار به توپ بسته شد را دوباره به دست ملت 
ایران برگردانیم.وی افزود: این تصمیم در آن دوران بسیار سخت، گرفته شد و 
سواران بختیاری از ایذه راه افتادند و ابتدا لشکرهای اصفهان را خلع سلاح کردند 
و با عزیمت به تهران، این شهر رت محاصره و در نهایت مجلس شورای ملی را 
آزاد کردند.معاون اقتصادی رئیس جمهوری با بیان اینکه دومین تصمیم  بزرگ 
در دوران معاصر بختیاری توسط علیمردان خان بختیاری گرفته شد، افزود: زمانی 
که رضا شــاه حجاب را از سر زنان بر می داشت علیمردان خان در اعتراض به 
تصمیمات رضا شاه، شهرکرد را به مدت ۲ ماه آزاد کرد و پرچم مقدس » لا الا 
الی الله محمد رسول الله« را در این شهر برافراشت.وی بیان کرد: هرچه نیروهای 
دولتی حمله کردند نتوانستند کاری کنند حتی با هواپیماهای جنگی نیز این شهر را 
بمباران کردند، در نهایت با حمله همه جانبه از مناطق اطراف، شهرکرد را گرفتند.
رضایی سومین تصمیم مهم بختیاری ها را در دوران انقلاب اسلامی دانست و 
افزود: در زمانی که رژیم پهلوی در این کشور قدرت داشت، بختیاری ها پشت سر 
امام خمینی راه افتادند و در نهایت موفق شدند این انقلاب را به پیروزی برسانند. 
وی گفت: چهارمین تصمیم  بزرگ بختیاری ها در دوران دفاع مقدس نمود پیدا 
کرد؛ جوانان زاگرس نشین راهی جبهه ها شدند و برای کشور جانفشانی کردند 

به طور مثال همین روستای کوچک لندی ۱۴ شهید تقدیم نظام اسلامی کرد.

رئیس جمهور:

باورمان این است که می توان از مشکلات عبور کرد
رئیس جمهور با بیــان اینکه هیچ بانکی حق نــدارد برای 
مطالباتش کارخانه ای را تعطیل کند، گفت: آینده را بسیار روشن 
می بینم و علی رغم همه تهدیدها باورمان این است که می توان 

با تلاش و همدلی از مشکلات عبور کرد.
به گزارش تجارت نیوز، سید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور در ادامه برنامه ها 
در سفر به استان سمنان، با حضور در جلسه شورای اداری، ضمن گرامیداشت 
یاد شهدای دانش آموز و دانشجو و تاکید بر اهمیت روز استکبارستیزی گفت: 
۱۳ آبان نماد مبارزه با استبداد و استکبار است و ما باید بر داشته های خود اتکا 

و بر عنایت خدا اعتماد کنیم.
رئیس جمهور در یک تقسیم بندی، خدمت به مردم را سه گونه برشمرد و 
گفت: یک عده دنبال خدمت منفعت گرایانه به مردم هستند، نوع دیگر خدمت 
اومانیستی است؛ و نوع سوم، گره گشایی از مشکلات مردم برای خداست که 

هم مشکلات جامعه را حل می کند و هم رضایت خدا را همراه دارد.
رئیسی با اشاره به اینکه زمینه  خدمت به مردم برای مدیران فراهم است، آنان 

را به مسئولیت پذیری و پاسخگویی در مقابل مردم فراخواند و گفت: مسئولان 
باید در مقابل خدا، ارباب رجوع، مردم و مدیربالادست پاسخگو باشند.

رئیس جمهور با تاکید بر اینکه همه باید در مقابل اقدامات یا ترک فعل ها 
پاسخگو باشند، گفت: روحیه پاسخگویی همان مسئولیت پذیری است و باید 
خود را در مقابل مردم پاسخگو بدانیم، چرا که پاسخگو بودن سازمان اداری، 

روابط ناسالم اداری را از بین می برد.
رئیسی همچنین هرگونه معطلی بدون توجیه مردم را ناصحیح دانست و 
افزود: اینکه یک بانکی، کارخانه ای را برای طلبش مصادره کند درست نیست 
و هیچ بانکی حق ندارد برای پیگیری مطالباتش کارخانه یا کارگاهی را تعطیل 
کند، چون تعطیلی واحدهای تولیدی، برخلاف سیاست های کلان کشور و 

دولت است.
رئیس جمهور، مدیران دولت را موظف به تلاش برای اشتغال زایی دانست و 
گفت: نمی توانیم ببینیم یک زیرساختی در یک واحد تولیدی در کشور وجود 

دارد اما خانواده ای دچار مشکل اشتغال و معیشت و اشتغال است.

او درباره مشــکل کمبود آب در استان سمنان تصریح کرد: در مرکز استان 
با حضور همه دســتگاه های مرتبط و دست اندرکاران برای رفع این مشکل 
جلساتی تشکیل شود و این مشکل را حل کنید. رئیسی با اشاره به تصادفات 
جاده ای در استان سمنان گفت: جان باختن حتی یک نفر در جاده ها زیان بار 

است و میزان بالای تلفات جاده ای قابل قبول نیست.
رئیس جمهور درباره اقدامات دولت برای حل مشکلات مردم استان سمنان 
گفت: ساخت یک مرکز بهداشتی شبانه روزی در میامی آغاز می شود و بنیاد 
مسکن نیز به تغییر مکان روستاهایی که دچار مشکل رانش زمین هستند، اقدام 
می کند. براساس اعلام پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوری، او همچنین 
ضمن تاکید بر ایجاد بازار صنایع دســتی برای تولیدکنندگان این صنایع در 
استان خطاب به استاندار سمنان، گفت: خام فروشی محصولات معادن استان 

کار اشتباهی است و باید ارزش افزوده برای آن ایجاد شود.
رئیسی ظرفیت های استان سمنان در حوزه کشاورزی، معدن و گردشگری 
را خوب توصیف کرد و گفت: طبق قانون، باید یک درصد حق روستاییان از 

سوی بهره برداران معادن پرداخت شود.
رئیــس جمهور با تاکید بر اینکه هر تهدیدی را باید به فرصت تبدیل کرد، 
گفت: آینده را بسیار روشن می بینم و علی رغم همه تهدیدها باورمان این است 

که می توان با تلاش و همدلی از مشکلات عبور کرد.

سفیر آفریقای جنوبی:
 لغو تحریم های ایران به نفع جامعه بین المللی است

ســفیر آفریقای جنوبی در ایران گفت: به نفع جامعه بین المللی است که 
تحریم هایی که علیه ایران وضع شده برداشته شود زیرا منفعت اقتصادی 

زیادی برای کشورها به ارمغان خواهد آورد.
ویکا مازوی کومالو  روز جمعه در گفت و گو با خبرنگار سیاســی ایرنا در رابطه با مبادلات 
اقتصادی و سیاسی ایران و آفریقای جنوبی اظهار داشت: تحریم های یکجانبه آمریکا باعث 
شده سطح روابط تجاری و اقتصادی ما با ایران در سطح مطلوبی نباشد و تجارت اصلی ما با 
شرکت های بزرگ ایرانی و شرکت های بزرگ آفریقای جنوبی با مشکل مواجه شود.سفیر 
آفریقای جنوبی در ایران افزود: مسئله مهم این است که آفریقای جنوبی تحریم های یکجانبه ای 
که علیه ایران وضع شده را به رسمیت نمی شناسد اما به دلیل اینکه بنگاه های اقتصادی و 
کسب و کارها با کشورهای مختلف کار می کنند، اگر روی ایران تمرکز کنند توسط آمریکا مورد 
تنبیه قرار می گیرند.کومالو بیان کرد: ایران و آفریقای جنوبی روابط دیپلماتیک بسیار خوبی با 
یکدیگر دارند و مقام های دو کشور در کمیسیون های مشترک با یکدیگر در زمینه های مهم 
گفت و گو و تبادل نظر می کنند.وی ادامه داد: علاوه بر این مقامات دو کشور در حاشیه اجلاس 
سازمان ملل متحد با یکدیگر گفت و گو می کنند و هر برنامه و مناسبت دیگری که اتفاق بیفتد 

مقامات می توانند در حاشیه آن تبادل نظر داشته باشند.
سفیر آفریقای جنوبی در ایران افزود: همچنین نشست معاونان وزیر در آینده برگزار می شود که 
نشان دهنده کیفیت و سطح بالای روابط دیپلماتیمک دو کشور هست و اگر مشکل و یا چالشی 
پیش بیاید هر دو کشور در مورد آن با یکدیگر گفت و گو می کنند و راه حل آن را پیدا می کنند.
کومالو با بیان اینکه چشم انداز خوبی در روابط اقتصادی و تجاری با ایران داریم گفت: روابط 
تجاری دو کشور البته همواره در سطح خوبی بوده و الان هم ما خوشبین هستیم که اتفاقات 

مثبتی در مذاکرات هسته ای رخ دهد چون درهای روابط و تعاملات اقتصادی باز می شود.
وی خاطرنشان کرد: رفع تحریم های اقتصادی ایران به نفع جامعه بین الملل است و منافع 

اقتصادی زیادی برای کشورها به همراه خواهد داشت.

افزایش ۲۰ درصدی واردات و مصرف موبایل
طبق اعلام انجمن واردکنندگان موبایل، تبلت و لوازم جانبی، در هفت ماه 
ســال ۱۴۰۰، واردات موبایل، ۱۰ میلیون و ۵۷۰ هزار دستگاه و مصرف، 
۱۰میلیون و ۹۵۰ هزار دستگاه بوده که حاکی از رشد ۲۰ درصدی نسبت 

به سال گذشته است.
به گزارش ایســنا، طی ۱۲ ماه گذشته، ۱۸ میلیون و ۳۰۰ هزار موبایل وارد کشور شده و در 
مقابل ۱۷ میلیون و ۶۴۰ هزار موبایل مصرف شده است. افزایش واردات متناسب با افزایش 
مصرف بوده و حتی در مقاطعی مصرف از واردات پیشی گرفته است. در هفت ماه سال ۱۳۹۹، 
واردات موبایل، هشــت میلیون و ۴۰هزار و مصرف، هشت میلیون و ۳۶۰ هزار موبایل بوده، 
این در حالی اســت که در هفت ماه ســال ۱۴۰۰، واردات، ۱۰ میلیون و ۵۷۰ هزار و مصرف، 
۱۰میلیون و ۹۵۰ هزار دســتگاه بوده است. به این ترتیب شاهد ۲۰ درصد رشد در مصرف و 
واردات موبایل نسبت به سال گذشته هستیم.طبق اعلام انجمن واردکنندگان موبایل، تبلت و 
لوازم جانبی، واردات در شهریورماه، یک میلیون و ۷۱۰ هزار دستگاه و مصرف شهریور یک 
میلیون و ۸۴۰ هزار دستگاه بوده است. همچنین واردات مهر ماه یک میلیون و ۷۳۰ هزار دستگاه 
و مصرف هم تا پایان مهرماه یک میلیون و ۷۰۰ هزار دستگاه بوده است. علت افزایش واردات 
و مصرف در شهریور و مهر، بازگشایی مدارس و عامل اصلی تقاضایی که در شهریور و مهر 
ایجاد شده، آموزش الکترونیکی بوده است.انجمن واردکنندگان موبایل در خصوص سهم بازار 
برندها، اعلام کرد: سامسونگ ۴۸ درصد، شیائومی ۲۹ درصد، نوکیا ۱۲ درصد، اپل چهار درصد 
و هوآوی دو درصد واردات موبایل را به خود اختصاص داده است. درخصوص مصرف و سهم 
بازار برندها در بازار ایران، سامسونگ ۵۴ درصد، شیائومی ۳۴ درصد، نوکیا سه درصد، اپل هفت 
درصد و هوآوی یک درصد سهم بازار را دارد. در خصوص میزان ارزش برندهای مختلف که 
طی ۱۲ ماه گذشته وارد شده، ۳۴ درصد ارزش کالاهای واردشده به سامسونگ، ۲۹ درصد به 

شیائومی، یک درصد به نوکیا، ۲۳ درصد به اپل و دو درصد به هوآوی تعلق دارد.
علت اینکه سهم واردات نوکیا ۱۲ درصد، اما ارزش آن یک درصد بوده، این است که واردات 
نوکیا عمدتا گوشی های ساده و فیچرفون هســتند که از لحاظ ارزشی یک درصد را شامل 
می شــود، در مقابل واردات اپل چهار درصد و مصرف هفت درصد بوده و به ۲۳ درصد ارزش 
رسیده، زیرا گوشی های اپل پرچمدار هستند و قیمت هایشان بالای ۶۰۰ دلار است، به لحاظ 

ارزشی رتبه سوم دارند و ۲۳ درصد ارزش بازار موبایل را به خود اختصاص دادند.

نماینده ساری:
 می توان از سرمایه گذاری چینی ها برای ساخت

 ۴ میلیون واحد مسکونی استفاده کرد
نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی، تاکید کرد: تبادل 
سرمایه، تکنولوژی و نیروی کار در تمام کشورهای دنیا رایج بوده و در کنار 
ظرفیت های داخلی می توان از ظرفیت سرمایه گذاری چینی ها برای ساخت 

۴ میلیون واحد مسکونی استفاده کرد.
علی بابایی کارنامی در گفت و گو با ایســنا، با اشاره به اخبار منتشر شده مبنی بر مشارکت 
چینی ها برای اجرای قانون جهش تولید مسکن، بیان کرد: سرمایه گذاری چینی ها و حتی 
سایر شرکت های خارجی مغایر با منافع شرکت های داخلی و ظرفیت های ما نیست. امروز 
بحث سرمایه گذاری چینی ها مطرح است و ما همواره از سرمایه گذاری کشورهای خارجی 
استقبال خواهیم کرد.وی در ادامه اظهار کرد: یکی از ایراداتی که همواره به مدیریت کشور ما 
وارد می دانستند این بود که چرا باب مذاکره و همکاری با کشورهای دیگر را باز نمی کنید. 
کشــور چین یک ابرقدرت اقتصادی است چه اشکالی دارد به بهانه تامین مسکن در کوتاه 
مدت ما وارد سرمایه گذاری های جدیدتری نیز بشویم.نماینده مردم ساری در مجلس شورای 
اسلامی، تصریح کرد: سرمایه گذاری کشورهای خارجی حسن های متعددی دارد از جمله اینکه 
هم سرمایه جدید وارد کشور می شود و هم تکنولوژی نوین وارد می شود و هم تبادل دانش 
فنی صورت می گیرد. این امر حتی می تواند زمینه سرمایه گذاری شرکت های خارجی در 
حوزه هایی غیر از مسکن را نیز فراهم کند.این عضو کمیسیون اجتماعی مجلس در ادامه تاکید 
کرد: ما منکر ظرفیت های داخلی و دانش متخصصان خودمان نیستیم، باید از تمام دانش و 
ظرفیت داخلی نیز استفاده شود. اما برای ساخت ۴ میلیون مسکن در کوتاه مدت ظرفیت خالی 

نیز وجود دارد که می توان برای پرکردن این ظرفیت خالی از کشورهای دیگر استفاده کنیم.
بابایی کارنامی افزود: تبادل سرمایه، تکنولوژی و نیروی کار در تمام کشورهای دنیا رایج است، 
برخی از کشورهای دیگر نیز از ظرفیت های ما استفاده کرده اند. از نظر بنده ورود شرکت های 

خارجی به اصل امنیت سرمایه گذاری در کشور آسیب وارد نمی کند.

ورود هشتاد و یکمین محموله واکسن کرونا به کشور
معاون فنی گمرک گفت: هشتاد و یکمین محموله واکسن کرونا به کشور 

وارد شد.
به گزارش مهر به نقل از صدا و سیما، مهرداد جمال ارونقی اظهار داشت: هشتاد و یکمین 
محموله واکسن کرونا به تعداد ۷۷۷ هزار و ششصد دز واکسن اسپوتنیک روسیه وارد کشور شد.
وی گفت: احتمالاً این محموله واکسن وارده آخرین محموله واکسن وارداتی به کشور باشد و 

تا اطلاع ثانوی واکسنی وارد نخواهد شد.

اخبار کوتاه 

 جوکار :مطالبه مردم در حوزه انتصابات فامیلی 
درست و به حق است

 مجلس موافق حذف 
معافیت  مالیاتی مناطق  آزاد نیست

رئیس فراکسیون راهبردی مجلس گفت موافق حذف »معافیت 
 مالیاتی مناطق  آزاد« نیستیم و این موضوع در کمیسیون های 

ذی ربط رد خواهد شد.
به گزارش تسنیم، محمدرضا میرتاج الدینی در خصوص بحث حذف معافیت 
مالیاتی مناطق آزاد به رادیو گفت: در مناطق آزاد جاذبه هایی برای ســرمایه 

گذاری ایجاد کرده ایم که یکی از آن ها، معافیت مالیاتی است.
رئیس فراکســیون راهبردی مجلس در عین حال تاکید کرد که معافیت 
مالیاتی باید مدت دار و در قانون پیش بینی شود تا واحدهای تولیدی پا گرفته 

و به سود برسند.
وی افزود: مجلس نیز با حذف معافیت مالیاتی مناطق آزاد مخالف است و اگر 
چنین مصوبه ای به دست ما برسد، در کمیسیون های ذی ربط مورد قبول 
واقع نمی شود. مگر اینکه با قیود و شروطی مطرح شود و برای تولید کننده ها 

ضرری درپی نداشته باشد و موجب حذف مزیت ها نگردد.
میرتاج الدینی حداقل معافیت مالیاتی برای تولید کننده ها را ۱۰ سال تخمین 
زد و گفت: بنده چنین نظری دارم و باید دید روند اصلاحیه ای که عده ای در 
مقام حذف معافیت مالیاتی هستند، به چه سمت و سویی حرکت خواهد کرد. 

البته مجلس ادله آنان را هم خواهد شنید ولی در نهایت این نظر که معافیت 
مالیاتی حذف شود، نباید دیدگاهِ غالب باشد.

وی در خصوص استدلال کسانی که خواستار حذف معافیت مالیاتی هستند، 
گفت: این ها نظری عام دارند و می گویند منبع پایدار کشــور مالیات است 
که نباید برای آن تبصره ایجاد کنیم. سیاست های کلان نیز مبنی بر حذف 
معافیت مالیاتی بوده که سیاستی خوب است ولی نه برای مناطق آزاد چراکه 

این نقاط از کشور شرایطی ویژه دارند که موجب رشد و توسعه می گردد.
میرتاج الدینی یادآوری کرد: فلسفه وجودی مناطق آزاد امتیازات و مزیت هایی 
برای ســرمایه گذاران است و لذا باید در حوزه حذفِ معافیت مالیاتی استثنا 

قائل شویم.
این نماینده مجلس در خصوص ازدیاد مناطق آزاد در کشور گفت: مناطق آزاد 
کشورمان چندان زیاد نیست ولی کمبود مناطق آزاد در برخی کشورها بدین 

دلیل است که آن کشورها کلا به عنوان مناطق آزاد در نظر گرفته می شوند.
میرتاج الدینی گفت: قوانینی که سخت و دست و پا گیر است، در کشورمان 
بســیار زیاد است و در برخی جاها توان حدف آن را نداشتند و لذا اعلام شد 

که در برخی مناطق آزاد این قوانین را کنار بگذاریم تا رشد تولید را بیازماییم.

رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها درخصوص انتصابات 
فامیلی، گفت: فرهنگ عمومی امروز جامعه ما اجازه چنین کاری را 
نمی دهد لذا بهتر اســت از توانمندی و قابلیت های این افراد در 
جاهای دیگری استفاده شود و در کنار خود فردی که مسئولیتی 
دارد و نسبت فامیلی دارند، نباشد. به این صورت هم نظر مردم 
تامین می شــود و هم از ظرفیت ها و قابلیت های فردی که واجد 

شایستگی است استفاده می شود.
محمدصالح جوکار نماینده یزد در مجلس در گفت وگو با ایلنا، در رابطه با برخی 
انتصابات فامیلی در دولت و نهادهای دیگر که اکنون در اختیار جریان انقلابی قرار 
گرفته است، علیرغم انتقاداتی که این جریان سیاسی نسبت به همین مساله در 
دولت گذشته داشت، گفت: مردم آنچه که نسبت به آن در دولت قبل اعتراض 
و انتقاد داشتند به کارگیری افراد با نسبت فامیلی در مناصب مختلف و بازگذاشتن 
دست آن ها در مسائل مالی مانند واردات و صادرات بود. در اثر این اتفاق یک نگاه 
منفی در اذهان مردم ایجاد شد و انتظار داشتند و دارند که این اتفاق در دولت فعلی 
سیزدهم انجام نشود.وی ادامه داد: این موضوع )انتصابات فامیلی( اکنون به عنوان 
یک پدیده منفی در جامعه ما قلمداد می شود. البته اینکه بحث شایسته سالاری 

وجود دارد و اگر کسی ظرفیت و شایستگی دارد باید از توانایی او استفاده شود، 
درست است اما نگاه عامه مردم این است که وقتی یک وزیر منصوب شد، اقوام و 
فامیل خود را به هیچ عنوان به کار نمی گیرد؛ این جزو نگاه و مطالبات مردم است 
و مطالبه درستی هم است.رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها همچنین 
تصریح کرد: فرهنگ عمومی امروز جامعه ما اجازه چنین کاری را نمی دهد لذا بهتر 
است از توانمندی و قابلیت های این افراد در جاهای دیگری استفاده شود و در کنار 
خود فردی که مسئولیتی دارد و نسبت فامیلی دارند، نباشد. به این صورت هم نظر 
مردم تامین می شود و هم از ظرفیت ها و قابلیت های فردی که واجد شایستگی 
است، استفاده می شود.مساله انتصابات فامیلی یک مشکل دیگر دارد و آن ایجاد 
شبهه فساد است، به ویژه در بحث های اقتصادی باید به شدت از بکارگیری افراد 
نزدیک خود در مسائل اقتصادی که بوی رانت و انحصار بدهد به کلی حذر کنند. 
این وجه تمایز مشخص نظام اسلامی ما با سایر نظام ها است.جوکار گفت: آنچه 
که ما امروز انتظار داریم این است که مسئولان، افرادی که قابلیت و توانایی ای 
دارند را به دیگران معرفی کنند که در جای دیگری باشــند و در کنار خودشان 
نباشــد که خدای نکرده این شائبه به وجود نیاید که فردی که منصوب شده از 
اقوام خودش استفاده کرده و شائبه های زدوبند و مسائلی مانند این به وجود بیاید.

شرکت های مطرح چینی صادرات مستقیم کالا به ایران ندارند
عضو انجمن انرژی های تجدیدپذیر با بیان اینکه 
مشــکل اصلی تجدیدپذیرها تامین مالی است، 
گفت: ما در زمینه تامین توربین نیروگاه های بادی 
مشــکل داریم زیرا عمده تکنولوژی که در ایران 
و همه دنیا استفاده می شود، اروپایی است که به 
ایران کالا نمی فروشند، درجه یک های چین هم 

تمایلی به صادرات به ایران ندارند.
محمدامین زنگنه در گفت وگو با ایلنا، درباره تامین تجهیزات 
نیروگاه های تجدیدپذیر اظهار داشت: چین خیلی خوب روی 
تولید تجهیزات ورود کرده و آنقدر قیمت ها را شکسته و کیفیت 
را بــالا برده که حتی اروپا هم از این کشــور خرید می کند، 

شرکت های آلمانی که یک دهه پیش تولید پنل داشتند اکنون 
تولیدی ندارند و اگر شرکتی خواسته خط تولید خود را حفظ 
کند شرکت را به چین منتقل کرده است، در نتیجه کشور ما از 
نظر واردات تجهیزات و تکنولوژی مشکل خاصی ندارد، البته 
شرکت های مطرح چینی برای صادرات مستقیم کالا به ایران 
ورود نمی کنند، کالا ابتدا ثبت سفارش امارات شده سپس وارد 
ایران می شود که تنها گارانتی محصولات از دست می رود و به 

میزان کمی هم هزینه ها زیاد می شود.
وی افــزود: ما در زمینه تامین توربیــن نیروگاه های بادی 
مشــکل داریم زیرا عمده تکنولوژی که در ایران و همه دنیا 
استفاده می شود، اروپایی است که به ایران کالا نمی فروشند، 

درجه یک های چین هم تمایلی به صادرات به ایران ندارند. 
تفاوت نیروگاه های بادی با پنل خورشیدی این است که نیاز 
بــه نرم افزارهای خاصی دارند و حتی اگر از کشــور دیگری 
خریداری و وارد کشــور کنیم زمان نصــب و راه اندازی دچار 

مشکل می شویم.
عضو انجمن انرژی های تجدیدپذیر با بیان اینکه مشکل اصلی 
تجدیدپذیرها تامین مالی است، گفت: با اینکه ممکن است در 
برخی زمینه ها تجهیزات ایجاد مشکل می کند اما مسئله اصلی 
تامین سرمایه است، تفاوتی نمی کند نیروگاه ها خورشیدی، بادی 
و یا حرارتی باشند کلا نوع سرمایه گذاری به نحوی است که 
هزینه سرمایه گذاری اولیه) capital cost( بسیار بالاست 

بــه همین دلیل باید به برخی منابع بزرگ مالی با نرخ پایین 
دسترسی داشته باشیم، در حال حاضر عمده تامین مالی صنعت 
برق ارزی اســت که وام گرفتن از بانک های تجاری سخت 
است. وی ادامه داد: اکنون وام ریالی به پروژه های حداکثر تا 
۱۰ مگاوات تخصیص داده می شود که اگر با ۱۳ هزار مگاوات 
کمبود برق مقایسه کنیم تفاوت قابل توجه است، بنابراین یا نیاز 
به تامین مالی از سوی صندوق توسعه ملی و یا سرمایه گذار 
خارجی دارد و با توجه به اوضاع اقتصادی کشــور و وضعیت 
صنعت برق بعید اســت تامین مالی جدیدی به این دو روش 
اضافه شود. تامین مالی از سمت سرمایه گذار خارجی هم که 
اکنون به دلیل تحریم و FATF تقریبا غیرممکن شــده و 

مشکل صندوق توسعه ملی هم این است که شرکت هایی که 
قبلا با صندوق توسعه ملی تامین مالی کردند به علت عدم 
پرداخت صورت وضعیت ها توسط وزارت نیرو نتوانستند وام ها 
را به موقع پرداخت کنند، به همین دلیل اکنون صنعت برق 

صنعتی است پشتوانه مالی و حمایتی خوبی ندارد.
زنگنه یادآور شد: در حال حاضر ۶۰ درصد تجهیزات مورد نیاز 
نیروگاه های بادی و خورشــیدی وارداتی و ۴۰ درصد از داخل 
تامین می شود. در توربین بادی و خورشیدی ۶۰ درصد وارداتی 
و ۴۰ درصد داخلی است، پنل و اینورتر خورشیدی بیشتر چین از 
وارد می شود. البته واردات توربین بادی به دلیل تحریم را نداریم 

ولی قبلا بیشتر از آلمان و دانمارک وارد می شد.

آگهی حصروراثت
موســی باقــی زاده باغدشــتی بــه شــماره شناســنامه 323 فرزنــد محمــد حســین از ایــن شــورا درخواســت گواهــی 
ــخ  ــی در تاری ــد موس ــی زاده فرزن ــین باق ــد حس ــادروان محم ــه ش ــح داده ک ــن توضی ــوده و چنی ــت نم حصروراث
ــد :  ــده ان ــه ش ــر تعرف ــرح زی ــه ش ــوم ب ــه آن مرح ــت و ورث ــوده اس ــوت نم ــر  ف ــتان رودس 1400/01/31 در شهرس
1- محمــود باقــی زاده باغدشــتی شــماره شناســنامه 8 نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی 2- احمــد باقــی زاده 
باغدشــتی شــماره شناســنامه 240 نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی 3- بهــرام باقــی زاده باغدشــتی شــماره 
شناســنامه 244 نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی 4- موســی باقــی زاده باغدشــتی شــماره شناســنامه 323 نام 
پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی 5- ســتار باقــی زاده باغدشــتی شــماره شناســنامه 324 نــام پــدر محمــد حســین 
فرزنــد متوفــی 6- شــکوفه باقــی زاده باغدشــتی شــماره شناســنامه 1 نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی 7- حوا 
باقــی زاده باغدشــتی شــماره شناســنامه 5 نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی 8- کوکــب باقــی زاده باغدشــتی 
شــماره شناســنامه 5 نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی 9- کلثوم باقــی زاده باغدشــتی شــماره شناســنامه 241 
نــام پــدر محمــد حســین فرزنــد متوفــی بــه غیــر از وراث نامبــرده بــالا ورثــه دیگــری نــدارد اینــک پــس از ملاحظــه 
دادخواســت و انجــام تشــریفات قانونــی و ثبــت آن بــه شــماره 120-1400/07/25 مفــاد درخواســت مزبــور را در یــک 
نوبــت آگهــی مــی نمایــد چنانچــه هــر شــخص اعتــراض دارد و یــا وصیــت نامــه از متوفــی نــزد او باشــد از تاریــخ نشــر 
آگهــی ظــرف یــک مــاه بــه دفتــر شــعبه  -  شــورای حــل اختــلاف رشــت  تســلیم نمایــد در غیــر ایــن صــورت گواهی 

حصروراثــت برابــر درخواســت خواهــد شــد .
رئیس شورای حل اختلاف شعبه دوم شهر واجارگاه 3276 

نــام و نــام خانوادگــی مخاطــب : ســرکار خانــم مهنــار نصرتــی فرزنــد غلامعلــی شــغل پرســتار ادرس مجهــول المــکان 
ســرکار خانــم مهنــاز نصرتــی فرزنــد غلامعلــی دارنــده کــد ملــی 3358123693 از حــوزه یــک ســنقر بدینوســیله 
اخطــار مــی شــود برابــر دادنامــه شــماره 140034390002579557 مورخــه 1400/05/23 از شــعبه دو دادگاه خانواده 
رشــت شــوهر شــما اقــای محمــد حســنعلی زاده فرزنــد علــی بــر علیــه شــما حکــم طــلاق بائــن غیابــی گرفتــه اســت 
ــه مراجعــه و اســناد طــلاق را امضــا  ــن دفترخان ــه ای ــد ب ــذا شــما پــس از نشــر روزنامــه یــک هفتــه فرصــت داری ل
نمائیــد در غیــر اینصــورت برابــر مقــررات عمــل خواهــد شــد . ادرس دفتــر : رشــت – ســلیمانداراب – خ میــرزا کــوچ 

روبــروی مقبــره 
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